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1  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 

Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset, Jokkmokk, klockan 11.00 – 15.35 
 Ajourneringar: 12.05-14.30 
   
 
Beslutande ledamöter 
och tjänstgörande 
ersättare: 

Sven Holmqvist (S), ordförande 
Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
Per-Jonas Parffa (MP), 2:e vice ordförande 
                          

 Catharina Thuresdotter (S) 
Marina Eriksson (S) 
Jan Sjöberg (S) 
Eva Näslund (S) 
Mats Vennberg (S) 
Roland Boman (FJK) 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
Kajsa Boman (FJK) 
Henrik Blind (MP) 
Helen Swartling (MP) 
Cecilia Lundin (MP) 
 

Birgit Meier Thunborg (M) 
Bo-Lennart Uusitalo (M) 
Ronny Danielsson (M) 
Tord Eklund (SD) 
Tor Erling Andreassen (SD),  
Viktor Segerström (V) 
Jéremy L´helguen (V) 
Karin Vannar (SV) 
Bengt-Åke Kuoljok (SV), 
deltar §§ 28-41 
 

Övriga   
närvarande: Marcus Sjaggo, sekreterare 

Axel Landström, ekonomichef, § 29 
 

 
Tid och plats för  
justering: Protokollet justeras digitalt senast tisdagen 2 maj 2023 
 
 
Paragrafer: 17 - 41 
 
Underskrifter: Sekreterare........................................................................................... 
  Marcus Sjaggo 
 
 
 
 
 Ordförande............................................................................................ 
                        Sven Holmqvist (S) 
 
 
 
 
  
 Justerande............................................................................................ 
 
            Catharina Thuresdotter (S)   Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
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  ANSLAG / BEVIS 
 
Organ: Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum: 2023-04-24 
 
Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande: 2023-05-03  nedtagande:  2023-05-25 
 
Förvaringsplats för 
protokollet: Kommunhuset, Jokkmokk 
 
 
 
Underskrift: ....................................................................................................................... 
 Marcus Sjaggo 
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 Innehållsförteckning 
 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 

§ 17 
Val av justerare 
 
§ 18 
Godkännande av föredragningslistan  

 
§ 19  Dnr 2023:261 
Medborgarförslag - Att föreningar som hyr Kaitumbassängen inte ska 
betala mer i hyra än för bassängen på Östra Skolan 
 
§ 20  Dnr 2023:361 
Medborgarförslag – Skoterled mellan Murjek och Högträsk 

 
§ 21  Dnr 2023:411 
Motion- Jokkmokks marknad som ett världsarv 
 
§ 22  Dnr 2023:366 
Motion- Nära vård i Jokkmokks kommun 
 
§ 23  Dnr 2023:455 
Motion- Larmplan räddningstjänsten 

 
§ 24  Dnr 2023:407 
Interpellation- Patientsäkerheten som hamnar mellan stolarna 
 
§ 25  Dnr 2023:406 
Interpellation- Belysningen E45 och korsningen väg 805 
 
§ 26  Dnr 2023:405 
Interpellation- Kritik från IVO 
 
§ 27  Dnr 2023:404 
Interpellation- Detaljplan Porjus 
 

  § 28  Dnr 2020:1086 
Motionssvar- Bygg centralt seniorboende med bekvämligheter såsom 
hiss för lättare förflyttningar 
 
§ 29  Dnr 2023:127 

  Årsredovisningen och bokslut för 2022 
 
§ 30  Dnr 2023:418 
Revisionsberättelsen samt prövning av frågan om ansvarsfrihet för år 
2022 
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§ 31  Dnr 2023:224 
Tilläggsinvestering i fiberutrustning för att kunna göra 
förtätningsanslutningar i områden med redan utbyggt bredband 
 
§ 32  Dnr 2023:226  
Styrdokument för beredskapsarbetet i Jokkmokks kommun 2023-2026 
 
§ 33  Dnr 2023:159  
Förslag till reviderad sotningstaxa 
 
§ 34  Dnr 2023:77  
Förslag till revidering av taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen, 
tobakslagen, lagen om elektroniska cigaretter och påfyllnadsbehållare, 
lagen om tobaksfria nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa 
receptfria läkemedel 
 
§ 35  Dnr 2021:697  
Länsgemensamma strategin- Tillsammans för Nära vård i Norrbotten 

 
§ 36  Dnr 2023:96 
Förslag till förändringar av kommunstyrelsens reglemente gällande 
tjänstgöringen för kommunstyrelsens vice ordförande m.m. 
 
§ 37  Dnr 2023:44 
Förslag till förändringar av arvodesreglementet gällande månadsarvodet 
till kommunstyrelsen ordförande och vice ordförande samt tydliggörande 
av när arvode till valförrättarna ska utgå 

 
§ 38  Dnr 2022:115 
Redovisning av partistöd för 2022 
 

  § 39  Dnr 2023:125 
Beslut om utbetalning av partistöd för 2023 

 
 § 40   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 41 
 Anmälningsärenden 
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  § 17 
 

Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att utse Catharina Thuresdotter (S) och Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
till justerare, samt   

 
att justering av protokollet ska ske digitalt senast tisdagen den 2 maj 2023 
kl. 15.30. 
____________ 
 
Överläggning i kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktige beslutar utse Catharina Thuresdotter (S) och Tommy 
Isaksson Rensfeldt (FJK) till justerare.  
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  § 18 
 
Godkännande av föredragningslistan  
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att godkänna utsänd föredragningslista. 

  ____________  
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 § 19  Dnr 2023:261 
 

Medborgarförslag- Att föreningar som hyr 
Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra än för 
bassängen på Östra Skolan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Karin Höög, Margaretha 
Danielsson m.fl. 
 
För nuvarande får föreningar betala 50 kr per timme för Östras bassäng 
och 200 kr per timme för Kaitumgårdens bassäng. De föreningar som hyr 
Kaitumbassängen betalar alltså fyra gånger mer i hyra än de som hyr 
Östras bassäng. Motiveringen till prisskillnaden är det varmare vattnet på 
Kaitum. Undertecknade ifrågasätter att det skulle bli så kostsamt att värma 
upp en bassäng på 50 kubik som är några grader varmare än en bassäng 
på 300 kubik, att en så stor skillnad i hyreskostnad är motiverad. Eftersom 
pensionärer fysiskt oftare är i behov av varmare vatten anser 
undertecknade att vi inte ska betala mer i timhyra för Kaitumbassängen än 
för Östras bassäng. 
 
Undertecknade föreslår därför: 
 
Att föreningar som hyr Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra för 
Kaitumbassängen än för bassängen på Östra. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Karin Höög, Margaretha Danielsson m.fl. 
inkommen 2023-03-17. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
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 § 19- fortsättning 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 20  Dnr 2023:361 
 

Medborgarförslag- Skoterled mellan Murjek och Högträsk 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Marie Harrysdotter Andersson. 
 
Vår förening Murjeksbygdens Ekonomiska förening önskar att få göra en 
skoterled mellan Murjek och Högträsk efter den gamla flyttleden, alt en ny 
led. Vi behöver hjälp med en sladd, skyltar och markeringsstolpar. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Marie Harrysdotter Andersson inkommen 2023-03-
30. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 21  Dnr 2023:411 
 

Motion- Jokkmokks marknad som ett världsarv 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(SD). 
 
Efter att ha tagit del av Jokkmokks visionsdokument där målet är en ökad 
attraktionskraft mot omvärlden. För att kunna uppnå ett sådant mål bör vi 
se på vad vi har för möjligheter i vår kommun för att komma dit. Vår 
mening är att vi har två saker som sticker ut och som vi skulle använda 
mer för att uppnå denna attraktionskraft, det ena är Jokkmokks marknad 
som ett levande kulturarv och det andra är Ájtte. 
 
Vi föreslår att kommunstyrelsen tar ett beslut om att tillsätta en 
arbetsgrupp vars uppdrag är att med det snaraste arbeta för att 
Jokkmokks marknad erhåller status som immateriell världsarvsstatus. 
 
Vi har tagit del av handlingar från 2021 och funnit att i dessa handlingar 
saknas det ambitioner inom kommunen för att uppnå målet Jokkmokks 
marknad som ett världsarv 2025 när marknaden fyller 420 år. 

 
Ärendets beredning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 
2023-03-26. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 22  Dnr 2023:366 
 

Motion- Nära vård i Jokkmokks kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till socialnämnden för beredning. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(SD). 
 
Vi anser det som en rättighet att alla våra medborgare har rätt till nära 
sjukvård under dygnets alla timmar samt under helger, vilket vi inte har 
under nuvarande förhållanden i Jokkmokks kommun, när det inte finns 
läkare i beredskap under kvällar, nätter och helger utan man måste då om 
man blir sjuk åka direkt till sjukhus i Gällivare eller Sunderbyn vilket 
innebär stort mänskligt lidande och stora kostnader för enskilda 
kommunmedborgare i slutändan. Vi anser därför att det snarast möjligt 
behövs en förändring i den nära vården. 
 
Vi anser även att det är mycket bedrövligt med tandvården i vår kommun 
med att det inte finns fast tandläkare i vår kommun i nuläget, vilket innebär 
bristande tandvård för våra medborgare eftersom det inte går att få 
tandvård i vår kommun utan medborgarna måste åka långa sträckor med 
bil eller buss till Boden eller Arvidsjaur för fungerande tandvård akut eller 
för undersökningar vilket gör att det innebär mänskligt lidande samt ökade 
kostnader för våra medborgare.  
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att arbeta för en 
förändring tillsammans med övriga kommuner i Norrbotten så att Region 
Norrbotten får en förändring så att det så snart som möjligt finns en 
fungerande närvård i vår kommun och alla de andra kommunerna i vår 
region. 

 
Ärendets beredning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 
2023-03-27. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till socialnämnden för beredning. 
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§ 22- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Socialnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 23  Dnr 2023:455 
 

Motion- Larmplan räddningstjänsten 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till samhällsbyggarnämnden för beredning. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(SD). 
 
Eftersom det framkommit att förändringar gjorts i larmplanen gällande 
räddningstjänsten i Porjus under 2021. 
 
Har vi i SD Jokkmokk vissa funderingar, vem har ändrat i larmplanen på 
ett negativt sätt för utlarmning av räddningstjänsten i Porjus för att minska 
antalet utryckningar i Porjus både gällande trafikolyckor och 
sjukvårdslarm. 
 
Vilket innebär en  försämring av tryggheten för boende och trafikanter i 
Porjus området vilket redan har visat sig vid trafikolyckor samt patienter 
med hjärtproblem har blivit drabbade vid olika tillfällen. 
 
Det uppmärksammades vid en trafikolycka på E45 mellan Porjus och 
Gällivare i mars när Gällivare och Jokkmokk larmades ut men inte Porjus. 
Vid några tillfällen har inte Porjus larmats ut av larmcentralen utan av 
räddningsledningen i Gällivare. Samma problem drabbade 
räddningsvärnet i Kåbdalis för några år sedan, personal sitter och väntar 
på larm och ser räddningstjänsten från Jokkmokk passerar på E45, som 
det nu verkar har det löst sig när ny räddningschef tillträtt som tur är. 
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att utreda hur detta kan 
hända och genomföras. Vi vill få svar på vem som gjort förändringarna 
samt vilka medarbetare som har tillgång att göra förändringar i larmplanen. 
Vi kräver svar på utredningen senast vid kommunstyrelsen 29 Maj eller 
fullmäktige 12 Juni. 

 
Ärendets beredning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 
2023-04-22. 

 
 
 
 

Protokoll KF 20230424
(Signerat, SHA-256 CDDBDF51AF4E6C67C4D4531D965DC890D078B18D989034EBA834E5E774F689C3)

Sida 13 av 47



JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunfullmäktige  2023-04-24 
_______________________________________________________________________ 
 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

14  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 23- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till samhällsbyggarnämnden för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 24 Dnr 2023:407 
   

Interpellation- Patientsäkerheten som hamnar mellan 
stolarna 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Birgit Meier Thunborg (M). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
IVO genomförde under 2020–2021 en granskning av den medicinska 
vården på SÄBO bl.a. i Jokkmokks Kommun, som huvudsakligen var 
kopplad till vården av patienter som insjuknat i covid -19. Under 2022–
2023 genomför myndigheten en fördjupad granskning av den medicinska 
vården på SÄBO hos alla Sveriges kommuner. Tillsynen innefattar en 
granskning av kommunala hälso- och sjukvårdsjournaler, enkäter till 
sjuksköterskor och patienter som inspektioner på plats. 

 
I beslutet, som kom Jokkmokks Kommun tillhanda den 9:e mars 2023 
uppdagades stora brister inom medicinsk vård och behandling på SÄBO. 
Brister som är både kommunens och regionens ansvar. Nedan framförs 
ett litet axplock: 
 
I beslutsskälen konstateras 
- att personal som gör individuella medicinska bedömningar på SÄBO i 

Jokkmokks kommun inte har tillräcklig kompetens för arbetsuppgiften 
och inte behärskar det svenska språket i tillräcklig omfattning. 

 
- att vid många livsavgörande bedömningar av patienter på SÄBO görs 

den av personal som har den lägsta utbildningsnivån och att tillgången 
till läkare är otillräcklig. 

 
- att en del av kompetensbristen handlar om att vård- och 

omsorgspersonal har otillräckliga kunskaper i svenska språket. 
 
I sjuksköterskornas enkät framkommer bl.a. 
 
- att vård- och omsorgspersonalens kompetens varierar, att det är stor 

skillnad mellan boendena och att manga av personalen är nya samt 
att språkbrister särskilt uppdagas i telefonkontakt. 
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§ 24- fortsättning 
- att den nya strukturen som har införts kvällstid och nattetid medför att 

en sjuksköterska arbetar numera mer som jourhavande kraft och att 
den övriga omsorgspersonalen är pga. bristande 
arbetserfarenhet/utbildning i stort behov av rådgivning. 

 
- att dokumentationen in den kommunala hälso- och sjukvårdsjournalen 

inte är tillräcklig för att uppnå patientsäker vård. 
 
 Från ledningens representanter framkommer 

- att fördjupande läkemedelsgenomgångar sker nästan aldrig för 
patienterna på SÄBO. Som orsaken framförs att det saknas läkare 
som vill genomföra dem. 

 
- att en specifik läkares personliga åsikter skapar problem i 

verksamheterna och att det är svårt att komma åt detta även om de 
har kontakt med regionen. 

 
IVO:s sammanfattning av tillsynsresultatet visar att det finns stora brister 
inom medicinsk vård och behandling på SÄBO i Jokkmokks Kommun. Det 
blev även uppmärksammad att vården i de mindre enheterna skiljer sig 
positivt ifrån vårt största boende. 
 
Eftersom det även oftast nämns att många inom personalen är nyanställda 
och därmed inte har den erfarenheten som egentligen krävs i uppdraget, 
känner jag mig även tvungen att framföra, att schemastriden ifjol inte var 
gynnsamt för personalförsörjningen och patientsäkerheten alls. 
 
Interpellanten vill dock klargöra att det inte ligger i hennes intresse att 
peka ut speciell vår kommun, snarare att med vårt enskilda exempel 
framföra att en god och säker vård inte är helt säkerställt i Jokkmokks 
kommun, tillika i Norrbotten och resten av landet. 
 
Interpellationen vill även uppmärksamma att åtgårdarna är långt ifrån 
enbart socialförvaltningens-, nämndens- eller de boendes ledningar / 
personalens angelägenhet. Vi bär alla ett gemensamt ansvar för den 
uppkomna situationen, patientsäkerheten och arbetsmiljön. 
 
Med allt detta anfört ställer jag härmed följande fråga till 
kommunstyrelsens ordförande, kommunalråd Roland Boman: 

 
- Har kommunens ledning varit och är den en aktiv part i åtgärdsarbetet 

i samklang med socialnämnden, tjänstepersonerna och professionen 
och i så fall hur långt har man kommit? 
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 § 24- fortsättning 
 

- Hur bidrar kommunstyrelsen i arbetet att säkerställa att 
patientsäkerheten inte hamnar mellan stolarna i framtiden? 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det här är en fråga som hanteras av socialnämnden. Utredningen från IVO 
har varit omfattande och utförts under en längre tid. Från 2019- till 
november 2022. Arbetet med en aktivitets/åtgärdsplan påbörjades tidigt av 
socialnämnden. Det är presenterat/ delgiven till socialnämnden samt 
inrapporteras till IVO. 
  
Ansvariga inom de olika delområdena finns också utsedda. En del 
åtgärder är genomförda, andra åtgärder är påbörjade eller inplanerade. 
Regelbunden återkoppling sker till socialnämnden. 
  
På senaste kommunstyrelsen fick vi en information om IVO:s skrivelse och 
det fortlöpande arbetet för att åtgärda de brister som påtalats.  
  
Så vi kommer att få vidare information när så är påkallat i 
kommunstyrelsen. Jag tror att det är bra om hela kommunstyrelsen får 
tillgänglig info och inte bara den politiska ledningen. Men däri kanske det 
finns andra åsikter. 

 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2023-04-12. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Birgit Meier Thunborg (M) ställer sin interpellation. Roland Boman (FJK) 
besvarar interpellationen. I debatten i övrigt så yttrar sig Henrik Blind (MP). 
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 § 25 Dnr 2023:406 
   

Interpellation- Belysningen E45 och korsningen väg 805 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Efter min skrivelse till kommunstyrelsen den 16 januari så efterlyser jag 
svar på följande frågor. 
 
Har kommunen fört samtal med Trafikverket i denna fråga och vad är 
utfallet på dessa samtal? 
 
Andra frågan är om det ska ta upp till fyra månader att erhålla svar på en 
enkel fråga angående en inkoppling av en stolparmatur? Armaturen är en 
LED på 55 watt 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
På kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 2023-01-30 tog ett ärende 
upp om två belysningspunkter i Vaikijaure av Andreassen. Beslutet som 
Andreassen själv inte hade någon invändning mot sa att återrapport i 
ärendet skulle  ske senast till kommunstyrelsen den 29 maj. Den 24 maj är 
ett möte med Trafikverket där bla frågan om belysning vid vägskälet 
45:an/Kvikkjokksvägskälet tas upp. 

 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-04-11. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. Roland Boman 
(FJK) besvarar interpellationen. I debatten i övrigt så yttrar sig Henrik Blind 
(MP). 
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 § 26 Dnr 2023:405 
   

Interpellation- Kritik från IVO 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Jokkmokks kommun har erhållit under hösten 2022 en allvarlig kritik från 
IVO gällande nedanstående: 
 
-Läkemedelshanteringen sker inte på ett patientsäkert sätt. 
-Vården i livets slutskede sker inte enligt regelverket. 
-Personalen som gör medicinska bedömningar har inte tillräcklig 
kompetens för sin uppgift och behärskar inte språket tillräckligt bra. 
-Dokumentation sker inte enligt regelverket och det finns inte en kontinuitet 
i personalgruppen som främjar god vård. 
 
Vilka planer har kommunledningen genomfört och vad har ledningen för 
planer för att komma tillrätta med ovanstående? 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det här är en fråga som hanteras av socialnämnden. Utredningen från IVO 
har varit omfattande och utförts under en längre tid. Från 2019- till 
november 2022. Arbetet med en aktivitets/åtgärdsplan påbörjades tidigt av 
socialnämnden. Det är presenterat/ delgiven till socialnämnden samt 
inrapporteras till IVO. 
  
Ansvariga inom de olika delområdena finns också utsedda. En del 
åtgärder är genomförda, andra åtgärder är påbörjade eller inplanerade. 
Regelbunden återkoppling sker till socialnämnden. 
  
På senaste kommunstyrelsen fick vi en information om IVO:s skrivelse och 
det fortlöpande arbetet för att åtgärda de brister som påtalats.  
  
Så vi kommer att få vidare information när så är påkallat i 
kommunstyrelsen. Jag tror att det är bra om hela kommunstyrelsen får 
tillgänglig info och inte bara den politiska ledningen. Men däri kanske det 
finns andra åsikter. 
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 § 26- fortsättning 
 

Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-04-11. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Thor-Erling Andreassen (SD) förklarar sig nöjd med svaret och debatten 
som var i föregående interpellation- Patientsäkerheten som hamnar mellan 
stolarna. 
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 § 27 Dnr 2023:404 
   

Interpellation- Detaljplan Porjus 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Vad har kommunledningen för planer angående den eventuella 
utvecklingen som kan komma att ske i Porjusområdet? 
 
Hur långt fram i tiden kan en komplett detaljplan för Porjus vara? 
 
Hur ser planeringen ut för en eventuell ökning av boende som önskar flytta 
in till Porjus i en nära framtid? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Kommunledningen följer noga och ser positivt på den utveckling som idag 
diskuteras i Porjusområdet. 

  
Arbetet med planering av förändringar av detaljplanen i Porjus fortgår 
löpande. Hur den utformas beror på dagens kunskapsläge och när nya 
beslut om ex Hybrit tas, så kommer det också med i detaljplanearbetet. 
Det innebär också att en detaljplan inte kan sägas bli komplett, eftersom 
förändringar sker över tid som bör beaktas. 

  
Vad gäller en eventuell inflyttning så finns ett antal tomter som kan 
erbjudas för intressenter. 

 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-04-11. 
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§ 27- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. Roland Boman 
(FJK) besvarar interpellationen. I debatten i övrigt så yttrar sig Henrik Blind 
(MP). 
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 § 28 Dnr 2020:1086 
 

Motionssvar – Bygg centralt seniorboende med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till socialnämnden att utreda i vilken omfattning hemtjänstens 
kostnader skulle kunna minskas genom uppförandet av ett seniorboende, 
samt att värdera andra aspekter och fördelar som förslaget innebär för 
socialnämndens verksamhet, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen att ta upp 
frågan om seniorboende med AB Jokkmokkshus. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV). 

 
Samernas Väl erfar att det saknas bostäder för personer med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar. 
 
Vi vill: 
-Att man bygger ett seniorboende centralt som är attraktivt. 
-Att äldre kan välja nytt boende och sälja sina villor på 
fastighetsmarknaden. 
-Att man har nära till apotek, butiker och andra evenemang. 
-Att man kan samnyttja Kaitumgården såsom bad, fotvård etc. 
-Att eventuella kostnader för bostadsanpassning troligen minskar. 
-Att inga biståndsbeslut behövs för att erhålla bostad. 
-Att effektiva uppkopplingar finns att tillgå. 
-Att man kan förflytta sig centralt utan bil och på så sätt vara miljövänlig. 
-Att man kan få äta huvudmålet exempelvis i Kaitumgården eller att få 
matdistribution om man så önskar. 
 
Många äldres fallolyckor kan förhindras med handikappvänliga bostäder. 
Rehabilitering av benbrott är en stor kostnad och ett lidande för enskilda 
personer med behov av hjälpmedel samt personalresurser. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett 
motionen. 

 
Ur motionen kan det utläsas att ambitionen är att skapa ett seniorboende 
för äldre personer vilket är utformat för att möta behoven hos personer  
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§ 28- fortsättning 
 
som vill ha ett bekvämt och säkert hem att bo i när de blir äldre samt att 
möjliggöra sänkta kostnader inom socialnämndens verksamhet. 
 
Undersökning om behovet av bostäder för äldre i kommunen och hur 
behoven ser ut, t.ex. vilka specifika krav och önskemål äldre har i 
Jokkmokk.  
 
Enligt bostadsförsörjningsplanen som är under framtagande så antas 
socialnämnden att tilldelas ansvaret för att bevaka och kartlägga behovet 
av bostäder för särskilda grupper. Det finns idag ett begränsat antal  
tillgänglighetsanpassade hyreslägenheter. I det fall att syftet med 
uppförandet av seniorbostäder är att på sikt minska hemtjänstens 
kostnader så är det då avgörande att socialnämnden ger input till 
utredningen om kostnadernas omfattning och hur de skulle påverkas. 
 
Undersökning i vad andra kommuner har gjort i liknande situationer. 
Det är vanligt att kommuner bygger seniorboenden för att minska 
kostnaderna för hemtjänsten. Genom att erbjuda seniorboenden kan 
kommunen ge äldre personer ett alternativ till att bo kvar i sina egna hem 
och få hjälp med hemtjänst. Seniorboenden kan erbjuda en mer effektiv 
och kostnadseffektiv lösning för kommunen, eftersom det är enklare och 
billigare att leverera hemtjänst till en grupp boende på ett ställe än att 
besöka enskilda personer i sina hem. 
 
Genom att bygga seniorboenden kan kommunen också erbjuda en högre 
kvalitet på boendet och livskvaliteten för äldre personer, eftersom 
seniorboenden ofta har bättre utrustning och anpassningar för äldre 
personer än vad som kan erbjudas i deras egna hem. Seniorboenden 
kan också innebära att äldre personer får möjlighet att bo närmare andra 
människor i samma ålder och ha tillgång till gemensamma utrymmen och 
aktiviteter som kan förbättra deras sociala liv. 
 
Sammanfattningsvis kan seniorboenden vara en effektiv och 
kostnadseffektiv lösning för kommunen, samtidigt som de ger äldre 
personer en högre livskvalitet och en säker och bekväm plats att bo på.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunfullmäktige besluta att besluta att uppdra till socialnämnden att 
utreda i vilken omfattning hemtjänstens kostnader skulle kunna minskas 
genom uppförandet av ett seniorboende, samt att värdera andra aspekter 
och fördelar som förslaget innebär för socialnämndens verksamhet. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 61. 
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§ 28- fortsättning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-02-23. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-14, § 111. 
Motion från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV) inkommen 2020-12-
14. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar, med instämmande av Karin Vannar 
(SV), Birgit Meier Thunborg (M) och Thor-Erling Andreassen (SD), på bifall 
till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Socialnämnden 
Förslagsställarna 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Socialchef Björn Wäst 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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  § 29    Dnr 2023:127 
 

Årsredovisningen och bokslut för 2022 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avsätta 3,0 miljoner kronor till resultatutjämningsreserven, 
 
att kvarstående resultat blir 3,7 miljoner kronor, samt 
 
att efter dessa åtgärder godkänna 2022 års bokslut och årsredovisning 
__________ 

 
Ärendet  

 
Bokslutet är klart och årsredovisningen håller på att sammanställas. 
Jokkmokks kommun redovisar ett positivt resultat på 6 785 miljoner kronor för 
år 2022 varvid följande orsaker varit bidragande: 
 
1. Skatteintäkterna har för 2022 ökat med ca 5,7 procent gentemot 

föregående år 
2. Verksamhetens intäkter ökade med 2,5 procent till följd av ökade bidrag 
3. Socialnämnden har minskat placeringskostnaderna med ca 11 miljoner 
4. Målet om god ekonomisk hushållning anses vara delvis uppfyllt 
 
Enligt 11 kap 14 § kommunallagen (2017:725) är det möjligt att avsätta 3,0 
miljoner kronor år 2022.  
 
Enligt 11 kap. 10 § lagen (2018:597) om kommunal bokföring och 
redovisning ska förvaltningsberättelsen innehålla upplysningar om dels årets 
resultat efter balanskravsjusteringar, dels detta resultat med justering för 
förändring av resultatutjämningsreserven (balanskravsresultat). 
 
Avsättning till resultatutjämningsreserven kan ske årligen enligt den nivå som 
stadgas i kommunallagen (8 kap. § 3d), dvs ”med högst ett belopp, som 
motsvarar det lägsta av antingen den del av årets resultat eller den del av 
årets resultat efter balanskravsjusteringar, som överstiger en procent av 
summan av skatteintäkter samt generella statsbidrag och kommunalekonomisk 
utjämning eller två procent av summan av skatteintäkter samt generella 
statsbidrag och kommunalekonomisk utjämning om kommunen eller 
landstinget har ett negativt eget kapital inklusive ansvarsförbindelsen för 
pensionsförpliktelser”. 
 
Resultatnivån efter avsättningen uppgår till 3,7 miljoner vilket motsvarar 1 % av 
skatter och bidrag. Kravet om god ekonomisk hushållning anses därmed vara 
uppfyllt.  
 
Ett förslag till värderegleringar och avskrivningar har också tagits fram. 
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§ 29- fortsättning 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår att kommunstyrelsen beslutar för egen 
del: 
 
Att för egen del att godkänna värderegleringarna och avskrivningarna. 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår att kommunfullmäktige beslutar i övrigt: 
 
Att avsätta 3,0 miljoner kronor till resultatutjämningsreserven. 
 
Att kvarstående resultat blir 3,7 miljoner kronor. 
 
Att efter dessa åtgärder godkänna 2022 års bokslut och årsredovisning. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-03-27, § 39, att godkänna 
värderegleringarna och avskrivningarna. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 39. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2023-03-27. 
Förslag till värderegleringar och avskrivningar för 2022. 
Årsredovisningen och bokslut för 2022.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
Akten 
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§ 30 Dnr 2023:418  
      

Revisionsberättelse samt prövning av frågan om 
ansvarsfrihet för år 2022 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att med stöd av revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna 
samt enskilda förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2022, 
samt 
 
att i övrigt lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 
 
Kommunrevisorerna har inkommit med revisionsberättelse för år 2022.  
 
Revisorerna har granskat kommunstyrelsen och övriga nämnders 
verksamhet, inklusive den för länets kommuners gemensamma e-
nämnden, och genom utsedda lekmannarevisorer verksamheten i 
kommunens företag. Granskningen har genomförts i enlighet med 
kommunallagen, god revisionssed i kommunal verksamhet, samt 
kommunens revisionsreglemente.  
 
Revisorerna bedömer: 
 
Att kommunstyrelse och nämnder har i flertalet fall bedrivit verksamheten 
på ett delvis ändamålsenligt sätt. Samhällsbyggnadsnämnden har i hög 
grad nått sina verksamhetsmål för perioden. 
 
Att kommunstyrelse och flertalet nämnder har inte fullgjort sina uppdrag 
från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Endast den gemensamma 
e-nämnden har bedrivit verksamheten inom budgetram. Ett av fullmäktiges 
övergripande mål är att verksamheten ska bedrivas inom anvisad budget. 
 
Att nämndernas interna kontroll har i huvudsak varit tillräcklig. Vissa brister 
har noterats när det gäller hur socialnämnden, kultur- och fritidsnämnden 
respektive kommunstyrelsen fullgör sitt förvaltaruppdrag. 
 
Att resultatet enligt årsredovisningen är delvis förenligt med finansiella mål 
och verksamhetsmål som kommunfullmäktige uppställt för god ekonomisk 
hushållning. 
 
Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
 
Revisorerna tillstyrker: 
 

Protokoll KF 20230424
(Signerat, SHA-256 CDDBDF51AF4E6C67C4D4531D965DC890D078B18D989034EBA834E5E774F689C3)

Sida 28 av 47



JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunfullmäktige  2023-04-24 
_______________________________________________________________________ 
 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

29  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 30- fortsättning 
 
Att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunstyrelse och 
nämnder samt de enskilda förtroendevalda i dessa organ. 
 
Att kommunfullmäktige godkänner kommunens årsredovisning för 2022. 
 
Enligt Kommunallagens 5 Kap, 25a §, så krävs det att kommunfullmäktige 
ska motivera beslutet om att bevilja eller vägra ansvarsfrihet om det inte är 
uppenbart obehövligt. 

 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning så är det kommunfullmäktiges 
presidium som bereder förslag till motivering för fullmäktiges 
ansvarsprövning. 

 
  Ärendet beredning 
 
 Revisionsberättelsen för 2022 daterad 2023-04-13. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Ordförande föreslår kommunfullmäktige att med stöd av 
revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna samt enskilda 
förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2022, samt att i övrigt 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
Kommunfullmäktige beslutar så. 
 
Anmälan av jäv 
 
De ledamöter i kommunfullmäktige som även var ledamöter och ersättare i 
granskade styrelser och nämnder samt övriga organ under den tidsperiod 
som årsredovisningen gäller deltog inte i behandlingen av ärendet 
gällande frågan om ansvarsfrihet i de delar som dessa personer berörs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samtliga nämnder 
Revisorerna 
Akten 
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30  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 31 Dnr 2023:224 
  

Tilläggsinvestering i fiberutrustning för att kunna göra 
förtätningsanslutningar i områden med redan utbyggt 
bredband 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avsätta 88 975 kr i tilläggsinvestering i fiberutrustning. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Inom tätorter och byar där fibernätet redan är byggt så utförs så kallade 
”förtätningar”. Med det menas att vi bygger vidare på det redan befintliga 
nätet och ansluter hus eller stuga till närmsta anslutningspunkt.  
 
Avstånd till anslutningspunkten samt markförhållanden påverkar priset rätt 
så mycket för denna typ av anslutning, så det är högst individuellt vad den 
totala kostnaden landar på. På grund av detta så behövs individuella 
kalkyler som sedan presenteras till kunden och måste godkännas innan 
arbetet påbörjas.  
 
På grund av det geografiska avståndet till entreprenörerna som utför 
fiberarbeten så skapas flera problem vi avser lösa via egen utrustning och 
kompetens. Detta kommer också i slutänden göra att fler har råd och vilja 
att ansluta sig till fibernätet. 
 
I dagsläget har vi runt 60 st. förtätningsarbeten som ligger i kö, där vissa 
har väntat på att få ansluta sig sedan 2019.  
 
Problemen vi har haft med förtätningsarbeten beror till viss del, men inte 
uteslutande, på följande faktorer:  

• Fiberteknikerna har mycket arbete på egen ort, vilket gör att vi 
prioriteras väldigt lågt. Dom ser efter sin lokala marknad först och 
främst.  

 
• Etableringskostnaderna för tekniker är väldigt högt, på grund av det 

långa avståndet. Närmsta välrenoverade entreprenör är i Piteå eller 
Luleå som närmast. Detta medför att priset i slutänden blir väldigt  
högt  för slutanvändaren som vill ansluta sig till fibernätet, som då 
ångrar sig och avbryter beställningen. 

 
• Då vi har en begränsad tid då marken är lämplig för fiberarbeten så 

har vi extremt svårt att hinna med förtätningsarbeten i den takt vi 
skulle behöva. Oftast har vi bara möjlighet att få hit fibertekniker när 
den lokala marknadens efterfrågan minskat, i slutet på säsongen.  
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31  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 31- fortsättning 
 

Detta gör att vår tid är så kort att färdigställa förtätningarna att bara 
några få hinns med varje år, vilket är väldigt frustrerande för både 
oss och kunderna. 

 
IT-chef Bertil Nordqvist föreslår att 355 900 kr avsätts som en 
tilläggsinvestering. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-03-27, § 41, att ansöka om 
bygdemedel med 266 925 kr för tilläggsinvesteringen i fiberutrustning. 

 
 Ärendets beredning 

 
 Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 41. 
 Tjänsteskrivelse från IT-chef Bertil Nordqvist daterad 2023-02-21. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Viktor Segerström (V) 
på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 Kopia till 
 Ekonomifunktionen 
 Ekonomichef Axel Landström 
 IT-chef Bertil Nordqvist 
 Akten 
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32  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 32 Dnr 2023:226 
 
Styrdokument för beredskapsarbetet i Jokkmokks kommun 
2023-2026 

 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att anta ”Styrdokument för krisberedskapsarbetet i Jokkmokks kommun för 
mandatperioden 2023-2026”. 

 ____________ 
   

Ärendet 
 

Styrdokumentet för krisberedskapsarbetet reglerar hur vad och varför 
aktiviteter ska genomföras inom Jokkmokks kommuns krishantering. Det 
reglerar i huvudsak förebyggande och förberedande arbete inför möjliga 
kriser, men sätter även krav på uppföljning, reflektion och utvärdering av 
händelser, övningar och kriser.  
 
Styrdokumentet skiljer sig därför mot ”Krislednings- och 
kommunikationsplan för Jokkmokks kommun 2022” och ”Plan för 
hantering av extraordinära händelser Jokkmokks kommun” vilka berör 
aktiva händelser. Krav, målsättning och uppgifter beskrivs och bestäms i 
enlighet med gällande lagstiftning och behov för kommunen.  
 
Säkerhetssamordnare Love Bruno föreslår att Jokkmokks kommuns 
politiska ledning beslutar om att implementera ”Styrdokument för 
krisberedskapsarbetet i Jokkmokks kommun för mandatperiod 2023-
2026”. Säkerhetssamordningen föreslår detta av två anledningar. Den 
första är att det är ett krav enligt gällande överenskommelse mellan 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap och Sveriges kommuner 
och regioner. Den andra är att styrdokumentet i sin helhet är en 
sammanställning av redan gällande lagkrav, myndighetskrav, 
reglementen, överenskommelser, styrdokument, policyn och 
målsättningar. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 53. 
Tjänsteskrivelse från säkerhetssamordnare Love Bruno daterad 2023-02-
16. 
Styrdokument för krisberedskapsarbetet i Jokkmokks kommun 
mandatperioden 2023-2026. 
 
Kopia till 
Säkerhetssamordnare Love Bruno 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Akten 
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33  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 33                      Dnr 2023:159 
 
 Förslag på reviderad sotningstaxa 
 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att fastställa de föreslagna sotningstaxorna, samt 
 
att samhällsbyggarnämnden får besluta att indexreglera sotningstaxorna 
efter att sotningsindex har fastställts av Sveriges Kommuner och 
Regioner, SKR. 

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2006-05-22 om ändring av taxa för 
brandskyddskontroll i Jokkmokks kommun. Sedan dess har taxan index 
uppräknas med sotningsindex som publiceras av Sveriges kommuner och 
Regioner (SKR). Då Jokkmokks kommun är en geografisk stor kommun 
och inflationen med drivmedelspriser och el har ökat samt att antalet 
objekt inom området har minskat under åren så behövs en höjning av 
sotningstaxan antas. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-02-16, § 16: 
 
Att godkänna de förändrade sotningstaxorna och föreslå 
kommunfullmäktige att fastställa de föreslagna sotningstaxorna enligt 
bilaga 1. 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att samhällsbyggarnämnden får besluta att 
indexreglera sotningstaxorna efter att sotningsindex har fastställts av 
Sveriges Kommuner och Regioner, SKR. 

 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsen beslut 2023-03-27, § 54. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-02-16 § 16. 
Förslag till sotningstaxa. 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Författningssamlingen 
Akten 
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34  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 34                     Dnr 2023:77 
 

Förslag till revidering av taxa för prövning och tillsyn enligt 
alkohollagen, tobakslagen, lagen om elektroniska 
cigaretter och påfyllnadsbehållare, lagen om tobaksfria 
nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa 
receptfria läkemedel 

 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att fastställa de föreslagna taxorna enligt alkohollagen, tobakslagen, lagen 
om tobaksfria nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa receptfria 
läkemedel, samt 

 
att samhällsbyggarnämnden får för varje kalenderår (avgiftsår) besluta att 
höja taxan med en procentsats som motsvarar förändringen av prisindex 
för kommunal verksamhet (PKV) samt för övriga faktorer som kan påverka 
taxan. 

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

Den 1 juli 2019 infördes en ny tobakslag (2018:2088), efter det har även 
Lagen om Tobaksfria nikotinprodukter (2022:1257) tillkommit. 
 
I de avgifter och taxor som finns beslutade av kommunfullmäktige från år 
2013 finns inte de nya lagarna medtagna. Detta gör att en revidering av 
dagens taxor behövs för att säkerställa att taxor finns utifrån dagens 
lagstiftning. 
 
När vi tagit fram förslag på avgifterna har vi gjort en processkartläggning 
eftersom avgifterna baseras på självkostnadsprincipen. Vi har noga 
övervägt genomsnittlig tidsåtgång för respektive typ av ärende för att få en 
så realistisk bedömning som möjligt, allt enligt beslut om tillväxt och tillsyn 
Jokkmokk. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-02-16, § 11: 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att fastställa de föreslagna taxorna i 
Taxebilaga 1 enligt alkohollagen, tobakslagen, lagen om tobaksfria 
nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa receptfria läkemedel. 

 
Att föreslå fullmäktige att samhällsbyggarnämnden får för varje kalenderår 
(avgifts år) besluta att höja taxan med en procentsats som motsvarar  
förändringen av prisindex för kommunal verksamhet (PKV) samt för övriga 
faktorer som kan påverka taxan. 
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35  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 34- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 55. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-02-16 § 11. 
Förslag till taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen, tobakslagen, 
lagen om elektroniska cigaretter och påfyllnadsbehållare, lagen om 
tobaksfria nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa receptfria 
läkemedel. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Alkoholhandläggare Susanne Zackrisson 
Författningssamlingen 
Akten 
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36  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 35  Dnr 2021:697 
 
Länsgemensamma strategin- Tillsammans för Nära vård i 
Norrbotten 

 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att anta den länsgemensamma strategin - Tillsammans för nära vård i 
Norrbotten. 
____________ 
 
Ärendet 
 
En länsgemensam strategi för nära vård har tagits fram utifrån den redan 
beslutade målbilden. Strategin är skriven ur ett verksamhetsperspektiv. Den 
ska peka ut riktningsförändringar och skapa handlingskraft i 
verksamheterna och därigenom öka takten i omställningsarbetet.  
 
Förutsättningar för omställningen:  

 • Stärkt samverkan  
 • Modigt ledarskap  
 • Attraktiv och hållbar arbetsmiljö  
 • Bästa tillgängliga kunskap  
 
 Riktningsförändringar:  
 • Mer hälsofrämjande och förebyggande insatser  
 • Ökad personcentrering och delaktighet  
 • Stärkt gemensam primärvård  
 • Öppnare vårdformer 
 

Barn och utbildningsnämndens verksamhetsområde berörs främst inom de 
hälsofrämjande och förebyggande insatserna där bland annat elevhälsan, 
skolan och organiserad barn- och ungdomsverksamhet bedöms som viktiga 
faktorer för barn och ungas hälsa och deras möjligheter att bygga en stabil 
grund inför framtiden. 
 
Styrelsen för Norrbottens kommuners beslut 2022-12-01, beslutade 
rekommendera kommunerna att anta den länsgemensamma strategin - 
Tillsammans för nära vård i Norrbotten. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-02-07, § 14, föreslå kommunfullmäktige 
besluta att anta den länsgemensamma strategin - Tillsammans för nära 
vård i Norrbotten. 

 
Barn och utbildningsnämnden beslutade 2023-02-21, § 19 föreslår 
kommunfullmäktige besluta att anta den länsgemensamma strategin - 
Tillsammans för nära vård i Norrbotten. 
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37  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 35- fortsättning 
 

Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 56. 
Barn- och utbildningsnämndens beslut 2023-02-21, § 19. 

  Socialnämndens beslut 2023-02-07, § 14. 
  Styrelsen för Norrbottens kommuners beslut 2022-12-01, § 65. 
  Länsgemensam strategi- Tillsammansför Nära vård i Norrbotten. 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Kopia till 
  Norrbottens kommuner 
  Socialnämnden 
  Barn- och utbildningsnämnden 
  Akten 
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38  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 36 Dnr 2023:96   
      

Förslag till förändringar av kommunstyrelsens reglemente 
gällande tjänstgöringen för kommunstyrelsens vice 
ordförande m.m. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

  
 att anta förslaget till förändrat reglemente. 
 __________ 
 

Reservationer 
 
Samtliga M-ledamöter reserverar sig skriftligt mot beslutet. 

 
Ärendet 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-01-09, § 4, 
att uppdra till kommunsekreteraren att ta fram ett reviderat förslag på 
arvodesreglemente gällande månadsarvodet till kommunstyrelsens 
ordförande och vice ordförande samt revidering av arvodet till 
valförrättarna. 
 
Detta efter ett förslag från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) att ta fram ett reviderat förslag på arvodesreglemente gällande 
månadsarvodet till kommunstyrelsens ordförande och vice ordförande så 
att den totala arvodessumman för dessa är samma som idag men 
omfördelas så att vice ordförande för en större del av månadsarvodet 
Ingen förlorad arbetsförtjänst och mötesarvode ska då utgå för vice 
ordförande. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
Om arvodesreglementet ändras enligt förslaget så måste även 
kommunstyrelsens reglemente ändras för att tydliggöra 
sysselsättningsgraden för kommunstyrelsens vice ordförande. Ett förslag 
på förändrat reglemente har också tagits fram. Vissa andra saker har 
också tydliggjorts i det förslaget om reglementet ändå ska upp för 
revidering. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 

 
Att kommunstyrelsen tar förslaget i beaktande och om så vill föreslår 
kommunfullmäktige att ändra både arvodesreglementet och 
kommunstyrelsens reglemente. 
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39  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 36- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-02-20, § 8, att återremittera ärendet 
för förtydliga vad tjänstgöringsgraden för ordförande och vice ordförande 
innebär, samt att det bör framgå i reglementet vilka olika ansvarsområden 
respektive kommunalråd ansvarar för. 

 
Ett förslag till förändrat reglemente har tagits fram. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsen beslut 2023-03-27, § 58. 
Förslag till förändrat reglemente för kommunstyrelsen. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-03-13, § 46. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-20, § 8. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-02-06, § 28. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
01-27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 2023-01-09, § 4. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Birgit Meier Thunborg (M) yrkar på avslag till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Röstning 

 
Ordförande prövar Meier Thunborgs (M) yrkande mot kommunstyrelsens 
förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut röstar ja och den som 
vill att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med Meier Thunborgs (M) 
yrkande röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 23 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, 
fördelat på: 
 
12 röster för ja och 5 röster för nej och 6 röster som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 36- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 37 Dnr 2023:44   
      

Förslag till förändringar av arvodesreglementet gällande 
månadsarvodet till kommunstyrelsen ordförande och vice 
ordförande samt tydliggörande av när arvode till 
valförrättarna ska utgå 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

  
 att anta förslaget till förändrat reglemente. 
 __________ 
 

Reservationer 
 
Samtliga M-ledamöter reserverar sig skriftligt mot beslutet. 
 
Ärendet 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-01-09, § 4, 
att uppdra till kommunsekreteraren att ta fram ett reviderat förslag på 
arvodesreglemente gällande månadsarvodet till kommunstyrelsens 
ordförande och vice ordförande samt revidering av arvodet till 
valförrättarna. 
 
Detta efter ett förslag från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) att ta fram ett reviderat förslag på arvodesreglemente gällande 
månadsarvodet till kommunstyrelsens ordförande och vice ordförande så 
att den totala arvodessumman för dessa är samma som idag men 
omfördelas så att vice ordförande för en större del av månadsarvodet 
Ingen förlorad arbetsförtjänst och mötesarvode ska då utgå för vice 
ordförande. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
Om arvodesreglementet ändras enligt förslaget så måste även 
kommunstyrelsens reglemente ändras för att tydliggöra 
sysselsättningsgraden för kommunstyrelsens vice ordförande. Ett förslag 
på förändrat reglemente har också tagits fram. Vissa andra saker har 
också tydliggjorts i det förslaget om reglementet ändå ska upp för 
revidering. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 
 
Att kommunstyrelsen tar förslaget i beaktande och om så vill föreslår 
kommunfullmäktige att ändra både arvodesreglementet och 
kommunstyrelsens reglemente. 
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§ 37- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-02-20, § 9, att återremittera ärendet 
då det hör samman med föregående ärende gällande förändringar av 
kommunstyrelsens reglemente och bör tas samtidigt som denna. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 59. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-20, § 9. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-02-06, § 27. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
01-27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 2023-01-09, § 4. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Birgit Meier Thunborg (M) yrkar på avslag till kommunstyrelsens förslag till 
beslut gällande arvodet till kommunstyrelsens ordförande och vice 
ordförande. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Röstning 

 
Ordförande prövar Meier Thunborgs (M) yrkande mot kommunstyrelsens 
förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut röstar ja och den som 
vill att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med Meier Thunborgs (M) 
yrkande röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 23 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, 
fördelat på: 
 
12 röster för ja och 5 röster för nej och 6 röster som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kopia 
Lönekontoret 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 38 Dnr 2022:115 
   
Redovisning partistöd 2022 
 

 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att godkänna inkomna redovisningar. 
 ____________ 
 

Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att redovisningar från S, SD och V kommit in till 
dagens möte. 

 
Ordförande informerar ledamöterna att redovisningarna av partistöden för 
2022 ska ha inkommit senast 2023-06-30 för att partistöden för 2023 ska 
kunna betalas ut. 
 
Ärendets beredning 
 
Inkomna redovisningar från S, SD och V. 
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 § 39  Dnr 2023:125   

Utbetalning av partistöd för 2023 
 

 Kommunfullmäktige beslutar  
 

att betala ut följande partistöd för 2023: 
S:   79 000 kr 
SD:   33 000 kr 
V:   33 000 kr 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2022 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2023-06-30 för att 
kommunfullmäktige ta ett beslut om att betala ut partistöd för 2023. 
 
Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. 
Partistöd utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000 33 000kr 

 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
02-08. 
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 § 40  
 
  Avsägelse / valärenden 
   

Kommunfullmäktige beslutar   
 

att välja Tony Strandgård (Opol) till 3:e revisor, 
 
att välja Sonja Mörtsell (S) till 6:e ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden, samt 
 
att välja Torbjörn Lindgren (S) till ersättare för ombud till bolagsstämma i 
AB Jokkmokkshus, Jokkmokks Värmeverk AB, Polcirkeln Lappland AB 
och Strukturum i Jokkmokk AB. 

  ________________ 
 
  Ärendet  
 

Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av 3:e revisor. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av 6:e ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ersättare för 
ombud till bolagsstämma i AB Jokkmokkshus, Jokkmokks Värmeverk AB, 
Polcirkeln Lappland AB och Strukturum i Jokkmokk AB. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
De kommunala bolagen 
Revisorerna 
Barn- och utbildningsnämnden 
Förtroendemannamatrikeln 
Akten 
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  § 41 
 
  Anmälningsärenden 

 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 

 
1. Från länsstyrelsen 

- Inspektionsprotokoll för gemensamma Överförmyndarnämnden i 
Gällivare kommun 

 
2. Från kommunstyrelsen 

-Beslut 2023-03-27, § 42, omfördelning av investeringsbudgeten för 
slutförande av byte av tak, belysning och ventilation i lokalen för 
Swebor Stål 
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Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset, Jokkmokk, klockan 11.00 – 15.35 
 Ajourneringar: 12.05-14.30 
   
 
Beslutande ledamöter 
och tjänstgörande 
ersättare: 


Sven Holmqvist (S), ordförande 
Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
Per-Jonas Parffa (MP), 2:e vice ordförande 
                          


 Catharina Thuresdotter (S) 
Marina Eriksson (S) 
Jan Sjöberg (S) 
Eva Näslund (S) 
Mats Vennberg (S) 
Roland Boman (FJK) 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
Kajsa Boman (FJK) 
Henrik Blind (MP) 
Helen Swartling (MP) 
Cecilia Lundin (MP) 
 


Birgit Meier Thunborg (M) 
Bo-Lennart Uusitalo (M) 
Ronny Danielsson (M) 
Tord Eklund (SD) 
Tor Erling Andreassen (SD),  
Viktor Segerström (V) 
Jéremy L´helguen (V) 
Karin Vannar (SV) 
Bengt-Åke Kuoljok (SV), 
deltar §§ 28-41 
 


Övriga   
närvarande: Marcus Sjaggo, sekreterare 


Axel Landström, ekonomichef, § 29 
 


 
Tid och plats för  
justering: Protokollet justeras digitalt senast tisdagen 2 maj 2023 
 
 
Paragrafer: 17 - 41 
 
Underskrifter: Sekreterare........................................................................................... 
  Marcus Sjaggo 
 
 
 
 
 Ordförande............................................................................................ 
                        Sven Holmqvist (S) 
 
 
 
 
  
 Justerande............................................................................................ 
 
            Catharina Thuresdotter (S)   Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
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  ANSLAG / BEVIS 
 
Organ: Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum: 2023-04-24 
 
Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande: 2023-05-03  nedtagande:  2023-05-25 
 
Förvaringsplats för 
protokollet: Kommunhuset, Jokkmokk 
 
 
 
Underskrift: ....................................................................................................................... 
 Marcus Sjaggo 
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 Innehållsförteckning 
 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 17 
Val av justerare 
 
§ 18 
Godkännande av föredragningslistan  


 
§ 19  Dnr 2023:261 
Medborgarförslag - Att föreningar som hyr Kaitumbassängen inte ska 
betala mer i hyra än för bassängen på Östra Skolan 
 
§ 20  Dnr 2023:361 
Medborgarförslag – Skoterled mellan Murjek och Högträsk 


 
§ 21  Dnr 2023:411 
Motion- Jokkmokks marknad som ett världsarv 
 
§ 22  Dnr 2023:366 
Motion- Nära vård i Jokkmokks kommun 
 
§ 23  Dnr 2023:455 
Motion- Larmplan räddningstjänsten 


 
§ 24  Dnr 2023:407 
Interpellation- Patientsäkerheten som hamnar mellan stolarna 
 
§ 25  Dnr 2023:406 
Interpellation- Belysningen E45 och korsningen väg 805 
 
§ 26  Dnr 2023:405 
Interpellation- Kritik från IVO 
 
§ 27  Dnr 2023:404 
Interpellation- Detaljplan Porjus 
 


  § 28  Dnr 2020:1086 
Motionssvar- Bygg centralt seniorboende med bekvämligheter såsom 
hiss för lättare förflyttningar 
 
§ 29  Dnr 2023:127 


  Årsredovisningen och bokslut för 2022 
 
§ 30  Dnr 2023:418 
Revisionsberättelsen samt prövning av frågan om ansvarsfrihet för år 
2022 







JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunfullmäktige  2023-04-24 
_______________________________________________________________________ 
 


Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 


4  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


§ 31  Dnr 2023:224 
Tilläggsinvestering i fiberutrustning för att kunna göra 
förtätningsanslutningar i områden med redan utbyggt bredband 
 
§ 32  Dnr 2023:226  
Styrdokument för beredskapsarbetet i Jokkmokks kommun 2023-2026 
 
§ 33  Dnr 2023:159  
Förslag till reviderad sotningstaxa 
 
§ 34  Dnr 2023:77  
Förslag till revidering av taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen, 
tobakslagen, lagen om elektroniska cigaretter och påfyllnadsbehållare, 
lagen om tobaksfria nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa 
receptfria läkemedel 
 
§ 35  Dnr 2021:697  
Länsgemensamma strategin- Tillsammans för Nära vård i Norrbotten 


 
§ 36  Dnr 2023:96 
Förslag till förändringar av kommunstyrelsens reglemente gällande 
tjänstgöringen för kommunstyrelsens vice ordförande m.m. 
 
§ 37  Dnr 2023:44 
Förslag till förändringar av arvodesreglementet gällande månadsarvodet 
till kommunstyrelsen ordförande och vice ordförande samt tydliggörande 
av när arvode till valförrättarna ska utgå 


 
§ 38  Dnr 2022:115 
Redovisning av partistöd för 2022 
 


  § 39  Dnr 2023:125 
Beslut om utbetalning av partistöd för 2023 


 
 § 40   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 41 
 Anmälningsärenden 
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  § 17 
 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att utse Catharina Thuresdotter (S) och Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
till justerare, samt   


 
att justering av protokollet ska ske digitalt senast tisdagen den 2 maj 2023 
kl. 15.30. 
____________ 
 
Överläggning i kommunfullmäktige 
 
Kommunfullmäktige beslutar utse Catharina Thuresdotter (S) och Tommy 
Isaksson Rensfeldt (FJK) till justerare.  
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  § 18 
 
Godkännande av föredragningslistan  
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att godkänna utsänd föredragningslista. 


  ____________  
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 § 19  Dnr 2023:261 
 


Medborgarförslag- Att föreningar som hyr 
Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra än för 
bassängen på Östra Skolan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för 
beredning, samt 
 
att uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Karin Höög, Margaretha 
Danielsson m.fl. 
 
För nuvarande får föreningar betala 50 kr per timme för Östras bassäng 
och 200 kr per timme för Kaitumgårdens bassäng. De föreningar som hyr 
Kaitumbassängen betalar alltså fyra gånger mer i hyra än de som hyr 
Östras bassäng. Motiveringen till prisskillnaden är det varmare vattnet på 
Kaitum. Undertecknade ifrågasätter att det skulle bli så kostsamt att värma 
upp en bassäng på 50 kubik som är några grader varmare än en bassäng 
på 300 kubik, att en så stor skillnad i hyreskostnad är motiverad. Eftersom 
pensionärer fysiskt oftare är i behov av varmare vatten anser 
undertecknade att vi inte ska betala mer i timhyra för Kaitumbassängen än 
för Östras bassäng. 
 
Undertecknade föreslår därför: 
 
Att föreningar som hyr Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra för 
Kaitumbassängen än för bassängen på Östra. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Karin Höög, Margaretha Danielsson m.fl. 
inkommen 2023-03-17. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för beredning och 
uppdra till kultur- och fritidsnämnden att besvara det. 
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 § 19- fortsättning 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 20  Dnr 2023:361 
 


Medborgarförslag- Skoterled mellan Murjek och Högträsk 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Marie Harrysdotter Andersson. 
 
Vår förening Murjeksbygdens Ekonomiska förening önskar att få göra en 
skoterled mellan Murjek och Högträsk efter den gamla flyttleden, alt en ny 
led. Vi behöver hjälp med en sladd, skyltar och markeringsstolpar. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Marie Harrysdotter Andersson inkommen 2023-03-
30. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 21  Dnr 2023:411 
 


Motion- Jokkmokks marknad som ett världsarv 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(SD). 
 
Efter att ha tagit del av Jokkmokks visionsdokument där målet är en ökad 
attraktionskraft mot omvärlden. För att kunna uppnå ett sådant mål bör vi 
se på vad vi har för möjligheter i vår kommun för att komma dit. Vår 
mening är att vi har två saker som sticker ut och som vi skulle använda 
mer för att uppnå denna attraktionskraft, det ena är Jokkmokks marknad 
som ett levande kulturarv och det andra är Ájtte. 
 
Vi föreslår att kommunstyrelsen tar ett beslut om att tillsätta en 
arbetsgrupp vars uppdrag är att med det snaraste arbeta för att 
Jokkmokks marknad erhåller status som immateriell världsarvsstatus. 
 
Vi har tagit del av handlingar från 2021 och funnit att i dessa handlingar 
saknas det ambitioner inom kommunen för att uppnå målet Jokkmokks 
marknad som ett världsarv 2025 när marknaden fyller 420 år. 


 
Ärendets beredning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 
2023-03-26. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 22  Dnr 2023:366 
 


Motion- Nära vård i Jokkmokks kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till socialnämnden för beredning. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(SD). 
 
Vi anser det som en rättighet att alla våra medborgare har rätt till nära 
sjukvård under dygnets alla timmar samt under helger, vilket vi inte har 
under nuvarande förhållanden i Jokkmokks kommun, när det inte finns 
läkare i beredskap under kvällar, nätter och helger utan man måste då om 
man blir sjuk åka direkt till sjukhus i Gällivare eller Sunderbyn vilket 
innebär stort mänskligt lidande och stora kostnader för enskilda 
kommunmedborgare i slutändan. Vi anser därför att det snarast möjligt 
behövs en förändring i den nära vården. 
 
Vi anser även att det är mycket bedrövligt med tandvården i vår kommun 
med att det inte finns fast tandläkare i vår kommun i nuläget, vilket innebär 
bristande tandvård för våra medborgare eftersom det inte går att få 
tandvård i vår kommun utan medborgarna måste åka långa sträckor med 
bil eller buss till Boden eller Arvidsjaur för fungerande tandvård akut eller 
för undersökningar vilket gör att det innebär mänskligt lidande samt ökade 
kostnader för våra medborgare.  
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att arbeta för en 
förändring tillsammans med övriga kommuner i Norrbotten så att Region 
Norrbotten får en förändring så att det så snart som möjligt finns en 
fungerande närvård i vår kommun och alla de andra kommunerna i vår 
region. 


 
Ärendets beredning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 
2023-03-27. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till socialnämnden för beredning. 
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§ 22- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Socialnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 23  Dnr 2023:455 
 


Motion- Larmplan räddningstjänsten 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till samhällsbyggarnämnden för beredning. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen 
(SD). 
 
Eftersom det framkommit att förändringar gjorts i larmplanen gällande 
räddningstjänsten i Porjus under 2021. 
 
Har vi i SD Jokkmokk vissa funderingar, vem har ändrat i larmplanen på 
ett negativt sätt för utlarmning av räddningstjänsten i Porjus för att minska 
antalet utryckningar i Porjus både gällande trafikolyckor och 
sjukvårdslarm. 
 
Vilket innebär en  försämring av tryggheten för boende och trafikanter i 
Porjus området vilket redan har visat sig vid trafikolyckor samt patienter 
med hjärtproblem har blivit drabbade vid olika tillfällen. 
 
Det uppmärksammades vid en trafikolycka på E45 mellan Porjus och 
Gällivare i mars när Gällivare och Jokkmokk larmades ut men inte Porjus. 
Vid några tillfällen har inte Porjus larmats ut av larmcentralen utan av 
räddningsledningen i Gällivare. Samma problem drabbade 
räddningsvärnet i Kåbdalis för några år sedan, personal sitter och väntar 
på larm och ser räddningstjänsten från Jokkmokk passerar på E45, som 
det nu verkar har det löst sig när ny räddningschef tillträtt som tur är. 
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att utreda hur detta kan 
hända och genomföras. Vi vill få svar på vem som gjort förändringarna 
samt vilka medarbetare som har tillgång att göra förändringar i larmplanen. 
Vi kräver svar på utredningen senast vid kommunstyrelsen 29 Maj eller 
fullmäktige 12 Juni. 


 
Ärendets beredning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 
2023-04-22. 


 
 
 
 







JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunfullmäktige  2023-04-24 
_______________________________________________________________________ 
 


Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 


14  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


§ 23- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till samhällsbyggarnämnden för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 24 Dnr 2023:407 
   


Interpellation- Patientsäkerheten som hamnar mellan 
stolarna 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Birgit Meier Thunborg (M). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
IVO genomförde under 2020–2021 en granskning av den medicinska 
vården på SÄBO bl.a. i Jokkmokks Kommun, som huvudsakligen var 
kopplad till vården av patienter som insjuknat i covid -19. Under 2022–
2023 genomför myndigheten en fördjupad granskning av den medicinska 
vården på SÄBO hos alla Sveriges kommuner. Tillsynen innefattar en 
granskning av kommunala hälso- och sjukvårdsjournaler, enkäter till 
sjuksköterskor och patienter som inspektioner på plats. 


 
I beslutet, som kom Jokkmokks Kommun tillhanda den 9:e mars 2023 
uppdagades stora brister inom medicinsk vård och behandling på SÄBO. 
Brister som är både kommunens och regionens ansvar. Nedan framförs 
ett litet axplock: 
 
I beslutsskälen konstateras 
- att personal som gör individuella medicinska bedömningar på SÄBO i 


Jokkmokks kommun inte har tillräcklig kompetens för arbetsuppgiften 
och inte behärskar det svenska språket i tillräcklig omfattning. 


 
- att vid många livsavgörande bedömningar av patienter på SÄBO görs 


den av personal som har den lägsta utbildningsnivån och att tillgången 
till läkare är otillräcklig. 


 
- att en del av kompetensbristen handlar om att vård- och 


omsorgspersonal har otillräckliga kunskaper i svenska språket. 
 
I sjuksköterskornas enkät framkommer bl.a. 
 
- att vård- och omsorgspersonalens kompetens varierar, att det är stor 


skillnad mellan boendena och att manga av personalen är nya samt 
att språkbrister särskilt uppdagas i telefonkontakt. 
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§ 24- fortsättning 
- att den nya strukturen som har införts kvällstid och nattetid medför att 


en sjuksköterska arbetar numera mer som jourhavande kraft och att 
den övriga omsorgspersonalen är pga. bristande 
arbetserfarenhet/utbildning i stort behov av rådgivning. 


 
- att dokumentationen in den kommunala hälso- och sjukvårdsjournalen 


inte är tillräcklig för att uppnå patientsäker vård. 
 
 Från ledningens representanter framkommer 


- att fördjupande läkemedelsgenomgångar sker nästan aldrig för 
patienterna på SÄBO. Som orsaken framförs att det saknas läkare 
som vill genomföra dem. 


 
- att en specifik läkares personliga åsikter skapar problem i 


verksamheterna och att det är svårt att komma åt detta även om de 
har kontakt med regionen. 


 
IVO:s sammanfattning av tillsynsresultatet visar att det finns stora brister 
inom medicinsk vård och behandling på SÄBO i Jokkmokks Kommun. Det 
blev även uppmärksammad att vården i de mindre enheterna skiljer sig 
positivt ifrån vårt största boende. 
 
Eftersom det även oftast nämns att många inom personalen är nyanställda 
och därmed inte har den erfarenheten som egentligen krävs i uppdraget, 
känner jag mig även tvungen att framföra, att schemastriden ifjol inte var 
gynnsamt för personalförsörjningen och patientsäkerheten alls. 
 
Interpellanten vill dock klargöra att det inte ligger i hennes intresse att 
peka ut speciell vår kommun, snarare att med vårt enskilda exempel 
framföra att en god och säker vård inte är helt säkerställt i Jokkmokks 
kommun, tillika i Norrbotten och resten av landet. 
 
Interpellationen vill även uppmärksamma att åtgårdarna är långt ifrån 
enbart socialförvaltningens-, nämndens- eller de boendes ledningar / 
personalens angelägenhet. Vi bär alla ett gemensamt ansvar för den 
uppkomna situationen, patientsäkerheten och arbetsmiljön. 
 
Med allt detta anfört ställer jag härmed följande fråga till 
kommunstyrelsens ordförande, kommunalråd Roland Boman: 


 
- Har kommunens ledning varit och är den en aktiv part i åtgärdsarbetet 


i samklang med socialnämnden, tjänstepersonerna och professionen 
och i så fall hur långt har man kommit? 
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 § 24- fortsättning 
 


- Hur bidrar kommunstyrelsen i arbetet att säkerställa att 
patientsäkerheten inte hamnar mellan stolarna i framtiden? 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det här är en fråga som hanteras av socialnämnden. Utredningen från IVO 
har varit omfattande och utförts under en längre tid. Från 2019- till 
november 2022. Arbetet med en aktivitets/åtgärdsplan påbörjades tidigt av 
socialnämnden. Det är presenterat/ delgiven till socialnämnden samt 
inrapporteras till IVO. 
  
Ansvariga inom de olika delområdena finns också utsedda. En del 
åtgärder är genomförda, andra åtgärder är påbörjade eller inplanerade. 
Regelbunden återkoppling sker till socialnämnden. 
  
På senaste kommunstyrelsen fick vi en information om IVO:s skrivelse och 
det fortlöpande arbetet för att åtgärda de brister som påtalats.  
  
Så vi kommer att få vidare information när så är påkallat i 
kommunstyrelsen. Jag tror att det är bra om hela kommunstyrelsen får 
tillgänglig info och inte bara den politiska ledningen. Men däri kanske det 
finns andra åsikter. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2023-04-12. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Birgit Meier Thunborg (M) ställer sin interpellation. Roland Boman (FJK) 
besvarar interpellationen. I debatten i övrigt så yttrar sig Henrik Blind (MP). 
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 § 25 Dnr 2023:406 
   


Interpellation- Belysningen E45 och korsningen väg 805 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Efter min skrivelse till kommunstyrelsen den 16 januari så efterlyser jag 
svar på följande frågor. 
 
Har kommunen fört samtal med Trafikverket i denna fråga och vad är 
utfallet på dessa samtal? 
 
Andra frågan är om det ska ta upp till fyra månader att erhålla svar på en 
enkel fråga angående en inkoppling av en stolparmatur? Armaturen är en 
LED på 55 watt 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
På kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 2023-01-30 tog ett ärende 
upp om två belysningspunkter i Vaikijaure av Andreassen. Beslutet som 
Andreassen själv inte hade någon invändning mot sa att återrapport i 
ärendet skulle  ske senast till kommunstyrelsen den 29 maj. Den 24 maj är 
ett möte med Trafikverket där bla frågan om belysning vid vägskälet 
45:an/Kvikkjokksvägskälet tas upp. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-04-11. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. Roland Boman 
(FJK) besvarar interpellationen. I debatten i övrigt så yttrar sig Henrik Blind 
(MP). 
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 § 26 Dnr 2023:405 
   


Interpellation- Kritik från IVO 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Jokkmokks kommun har erhållit under hösten 2022 en allvarlig kritik från 
IVO gällande nedanstående: 
 
-Läkemedelshanteringen sker inte på ett patientsäkert sätt. 
-Vården i livets slutskede sker inte enligt regelverket. 
-Personalen som gör medicinska bedömningar har inte tillräcklig 
kompetens för sin uppgift och behärskar inte språket tillräckligt bra. 
-Dokumentation sker inte enligt regelverket och det finns inte en kontinuitet 
i personalgruppen som främjar god vård. 
 
Vilka planer har kommunledningen genomfört och vad har ledningen för 
planer för att komma tillrätta med ovanstående? 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Det här är en fråga som hanteras av socialnämnden. Utredningen från IVO 
har varit omfattande och utförts under en längre tid. Från 2019- till 
november 2022. Arbetet med en aktivitets/åtgärdsplan påbörjades tidigt av 
socialnämnden. Det är presenterat/ delgiven till socialnämnden samt 
inrapporteras till IVO. 
  
Ansvariga inom de olika delområdena finns också utsedda. En del 
åtgärder är genomförda, andra åtgärder är påbörjade eller inplanerade. 
Regelbunden återkoppling sker till socialnämnden. 
  
På senaste kommunstyrelsen fick vi en information om IVO:s skrivelse och 
det fortlöpande arbetet för att åtgärda de brister som påtalats.  
  
Så vi kommer att få vidare information när så är påkallat i 
kommunstyrelsen. Jag tror att det är bra om hela kommunstyrelsen får 
tillgänglig info och inte bara den politiska ledningen. Men däri kanske det 
finns andra åsikter. 
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 § 26- fortsättning 
 


Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-04-11. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Thor-Erling Andreassen (SD) förklarar sig nöjd med svaret och debatten 
som var i föregående interpellation- Patientsäkerheten som hamnar mellan 
stolarna. 
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 § 27 Dnr 2023:404 
   


Interpellation- Detaljplan Porjus 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Vad har kommunledningen för planer angående den eventuella 
utvecklingen som kan komma att ske i Porjusområdet? 
 
Hur långt fram i tiden kan en komplett detaljplan för Porjus vara? 
 
Hur ser planeringen ut för en eventuell ökning av boende som önskar flytta 
in till Porjus i en nära framtid? 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har besvarat 
interpellationen. 
 
Kommunledningen följer noga och ser positivt på den utveckling som idag 
diskuteras i Porjusområdet. 


  
Arbetet med planering av förändringar av detaljplanen i Porjus fortgår 
löpande. Hur den utformas beror på dagens kunskapsläge och när nya 
beslut om ex Hybrit tas, så kommer det också med i detaljplanearbetet. 
Det innebär också att en detaljplan inte kan sägas bli komplett, eftersom 
förändringar sker över tid som bör beaktas. 


  
Vad gäller en eventuell inflyttning så finns ett antal tomter som kan 
erbjudas för intressenter. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellationssvar från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) daterad 2023-04-23. 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-04-11. 
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§ 27- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) ställer sin interpellation. Roland Boman 
(FJK) besvarar interpellationen. I debatten i övrigt så yttrar sig Henrik Blind 
(MP). 
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 § 28 Dnr 2020:1086 
 


Motionssvar – Bygg centralt seniorboende med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att uppdra till socialnämnden att utreda i vilken omfattning hemtjänstens 
kostnader skulle kunna minskas genom uppförandet av ett seniorboende, 
samt att värdera andra aspekter och fördelar som förslaget innebär för 
socialnämndens verksamhet, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen att ta upp 
frågan om seniorboende med AB Jokkmokkshus. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV). 


 
Samernas Väl erfar att det saknas bostäder för personer med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar. 
 
Vi vill: 
-Att man bygger ett seniorboende centralt som är attraktivt. 
-Att äldre kan välja nytt boende och sälja sina villor på 
fastighetsmarknaden. 
-Att man har nära till apotek, butiker och andra evenemang. 
-Att man kan samnyttja Kaitumgården såsom bad, fotvård etc. 
-Att eventuella kostnader för bostadsanpassning troligen minskar. 
-Att inga biståndsbeslut behövs för att erhålla bostad. 
-Att effektiva uppkopplingar finns att tillgå. 
-Att man kan förflytta sig centralt utan bil och på så sätt vara miljövänlig. 
-Att man kan få äta huvudmålet exempelvis i Kaitumgården eller att få 
matdistribution om man så önskar. 
 
Många äldres fallolyckor kan förhindras med handikappvänliga bostäder. 
Rehabilitering av benbrott är en stor kostnad och ett lidande för enskilda 
personer med behov av hjälpmedel samt personalresurser. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett 
motionen. 


 
Ur motionen kan det utläsas att ambitionen är att skapa ett seniorboende 
för äldre personer vilket är utformat för att möta behoven hos personer  
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§ 28- fortsättning 
 
som vill ha ett bekvämt och säkert hem att bo i när de blir äldre samt att 
möjliggöra sänkta kostnader inom socialnämndens verksamhet. 
 
Undersökning om behovet av bostäder för äldre i kommunen och hur 
behoven ser ut, t.ex. vilka specifika krav och önskemål äldre har i 
Jokkmokk.  
 
Enligt bostadsförsörjningsplanen som är under framtagande så antas 
socialnämnden att tilldelas ansvaret för att bevaka och kartlägga behovet 
av bostäder för särskilda grupper. Det finns idag ett begränsat antal  
tillgänglighetsanpassade hyreslägenheter. I det fall att syftet med 
uppförandet av seniorbostäder är att på sikt minska hemtjänstens 
kostnader så är det då avgörande att socialnämnden ger input till 
utredningen om kostnadernas omfattning och hur de skulle påverkas. 
 
Undersökning i vad andra kommuner har gjort i liknande situationer. 
Det är vanligt att kommuner bygger seniorboenden för att minska 
kostnaderna för hemtjänsten. Genom att erbjuda seniorboenden kan 
kommunen ge äldre personer ett alternativ till att bo kvar i sina egna hem 
och få hjälp med hemtjänst. Seniorboenden kan erbjuda en mer effektiv 
och kostnadseffektiv lösning för kommunen, eftersom det är enklare och 
billigare att leverera hemtjänst till en grupp boende på ett ställe än att 
besöka enskilda personer i sina hem. 
 
Genom att bygga seniorboenden kan kommunen också erbjuda en högre 
kvalitet på boendet och livskvaliteten för äldre personer, eftersom 
seniorboenden ofta har bättre utrustning och anpassningar för äldre 
personer än vad som kan erbjudas i deras egna hem. Seniorboenden 
kan också innebära att äldre personer får möjlighet att bo närmare andra 
människor i samma ålder och ha tillgång till gemensamma utrymmen och 
aktiviteter som kan förbättra deras sociala liv. 
 
Sammanfattningsvis kan seniorboenden vara en effektiv och 
kostnadseffektiv lösning för kommunen, samtidigt som de ger äldre 
personer en högre livskvalitet och en säker och bekväm plats att bo på.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunfullmäktige besluta att besluta att uppdra till socialnämnden att 
utreda i vilken omfattning hemtjänstens kostnader skulle kunna minskas 
genom uppförandet av ett seniorboende, samt att värdera andra aspekter 
och fördelar som förslaget innebär för socialnämndens verksamhet. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 61. 
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§ 28- fortsättning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-02-23. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-14, § 111. 
Motion från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV) inkommen 2020-12-
14. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar, med instämmande av Karin Vannar 
(SV), Birgit Meier Thunborg (M) och Thor-Erling Andreassen (SD), på bifall 
till kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Socialnämnden 
Förslagsställarna 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Socialchef Björn Wäst 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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  § 29    Dnr 2023:127 
 


Årsredovisningen och bokslut för 2022 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avsätta 3,0 miljoner kronor till resultatutjämningsreserven, 
 
att kvarstående resultat blir 3,7 miljoner kronor, samt 
 
att efter dessa åtgärder godkänna 2022 års bokslut och årsredovisning 
__________ 


 
Ärendet  


 
Bokslutet är klart och årsredovisningen håller på att sammanställas. 
Jokkmokks kommun redovisar ett positivt resultat på 6 785 miljoner kronor för 
år 2022 varvid följande orsaker varit bidragande: 
 
1. Skatteintäkterna har för 2022 ökat med ca 5,7 procent gentemot 


föregående år 
2. Verksamhetens intäkter ökade med 2,5 procent till följd av ökade bidrag 
3. Socialnämnden har minskat placeringskostnaderna med ca 11 miljoner 
4. Målet om god ekonomisk hushållning anses vara delvis uppfyllt 
 
Enligt 11 kap 14 § kommunallagen (2017:725) är det möjligt att avsätta 3,0 
miljoner kronor år 2022.  
 
Enligt 11 kap. 10 § lagen (2018:597) om kommunal bokföring och 
redovisning ska förvaltningsberättelsen innehålla upplysningar om dels årets 
resultat efter balanskravsjusteringar, dels detta resultat med justering för 
förändring av resultatutjämningsreserven (balanskravsresultat). 
 
Avsättning till resultatutjämningsreserven kan ske årligen enligt den nivå som 
stadgas i kommunallagen (8 kap. § 3d), dvs ”med högst ett belopp, som 
motsvarar det lägsta av antingen den del av årets resultat eller den del av 
årets resultat efter balanskravsjusteringar, som överstiger en procent av 
summan av skatteintäkter samt generella statsbidrag och kommunalekonomisk 
utjämning eller två procent av summan av skatteintäkter samt generella 
statsbidrag och kommunalekonomisk utjämning om kommunen eller 
landstinget har ett negativt eget kapital inklusive ansvarsförbindelsen för 
pensionsförpliktelser”. 
 
Resultatnivån efter avsättningen uppgår till 3,7 miljoner vilket motsvarar 1 % av 
skatter och bidrag. Kravet om god ekonomisk hushållning anses därmed vara 
uppfyllt.  
 
Ett förslag till värderegleringar och avskrivningar har också tagits fram. 







JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunfullmäktige  2023-04-24 
_______________________________________________________________________ 
 


Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 


27  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


§ 29- fortsättning 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår att kommunstyrelsen beslutar för egen 
del: 
 
Att för egen del att godkänna värderegleringarna och avskrivningarna. 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår att kommunfullmäktige beslutar i övrigt: 
 
Att avsätta 3,0 miljoner kronor till resultatutjämningsreserven. 
 
Att kvarstående resultat blir 3,7 miljoner kronor. 
 
Att efter dessa åtgärder godkänna 2022 års bokslut och årsredovisning. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-03-27, § 39, att godkänna 
värderegleringarna och avskrivningarna. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 39. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2023-03-27. 
Förslag till värderegleringar och avskrivningar för 2022. 
Årsredovisningen och bokslut för 2022.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
Akten 
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§ 30 Dnr 2023:418  
      


Revisionsberättelse samt prövning av frågan om 
ansvarsfrihet för år 2022 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att med stöd av revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna 
samt enskilda förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2022, 
samt 
 
att i övrigt lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 
 
Kommunrevisorerna har inkommit med revisionsberättelse för år 2022.  
 
Revisorerna har granskat kommunstyrelsen och övriga nämnders 
verksamhet, inklusive den för länets kommuners gemensamma e-
nämnden, och genom utsedda lekmannarevisorer verksamheten i 
kommunens företag. Granskningen har genomförts i enlighet med 
kommunallagen, god revisionssed i kommunal verksamhet, samt 
kommunens revisionsreglemente.  
 
Revisorerna bedömer: 
 
Att kommunstyrelse och nämnder har i flertalet fall bedrivit verksamheten 
på ett delvis ändamålsenligt sätt. Samhällsbyggnadsnämnden har i hög 
grad nått sina verksamhetsmål för perioden. 
 
Att kommunstyrelse och flertalet nämnder har inte fullgjort sina uppdrag 
från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Endast den gemensamma 
e-nämnden har bedrivit verksamheten inom budgetram. Ett av fullmäktiges 
övergripande mål är att verksamheten ska bedrivas inom anvisad budget. 
 
Att nämndernas interna kontroll har i huvudsak varit tillräcklig. Vissa brister 
har noterats när det gäller hur socialnämnden, kultur- och fritidsnämnden 
respektive kommunstyrelsen fullgör sitt förvaltaruppdrag. 
 
Att resultatet enligt årsredovisningen är delvis förenligt med finansiella mål 
och verksamhetsmål som kommunfullmäktige uppställt för god ekonomisk 
hushållning. 
 
Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
 
Revisorerna tillstyrker: 
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§ 30- fortsättning 
 
Att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunstyrelse och 
nämnder samt de enskilda förtroendevalda i dessa organ. 
 
Att kommunfullmäktige godkänner kommunens årsredovisning för 2022. 
 
Enligt Kommunallagens 5 Kap, 25a §, så krävs det att kommunfullmäktige 
ska motivera beslutet om att bevilja eller vägra ansvarsfrihet om det inte är 
uppenbart obehövligt. 


 
Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning så är det kommunfullmäktiges 
presidium som bereder förslag till motivering för fullmäktiges 
ansvarsprövning. 


 
  Ärendet beredning 
 
 Revisionsberättelsen för 2022 daterad 2023-04-13. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ordförande föreslår kommunfullmäktige att med stöd av 
revisionsberättelsen bevilja kommunstyrelsen, nämnderna samt enskilda 
förtroendevalda i dessa organ ansvarsfrihet för år 2022, samt att i övrigt 
lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 
 
Kommunfullmäktige beslutar så. 
 
Anmälan av jäv 
 
De ledamöter i kommunfullmäktige som även var ledamöter och ersättare i 
granskade styrelser och nämnder samt övriga organ under den tidsperiod 
som årsredovisningen gäller deltog inte i behandlingen av ärendet 
gällande frågan om ansvarsfrihet i de delar som dessa personer berörs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samtliga nämnder 
Revisorerna 
Akten 
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 § 31 Dnr 2023:224 
  


Tilläggsinvestering i fiberutrustning för att kunna göra 
förtätningsanslutningar i områden med redan utbyggt 
bredband 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att avsätta 88 975 kr i tilläggsinvestering i fiberutrustning. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Inom tätorter och byar där fibernätet redan är byggt så utförs så kallade 
”förtätningar”. Med det menas att vi bygger vidare på det redan befintliga 
nätet och ansluter hus eller stuga till närmsta anslutningspunkt.  
 
Avstånd till anslutningspunkten samt markförhållanden påverkar priset rätt 
så mycket för denna typ av anslutning, så det är högst individuellt vad den 
totala kostnaden landar på. På grund av detta så behövs individuella 
kalkyler som sedan presenteras till kunden och måste godkännas innan 
arbetet påbörjas.  
 
På grund av det geografiska avståndet till entreprenörerna som utför 
fiberarbeten så skapas flera problem vi avser lösa via egen utrustning och 
kompetens. Detta kommer också i slutänden göra att fler har råd och vilja 
att ansluta sig till fibernätet. 
 
I dagsläget har vi runt 60 st. förtätningsarbeten som ligger i kö, där vissa 
har väntat på att få ansluta sig sedan 2019.  
 
Problemen vi har haft med förtätningsarbeten beror till viss del, men inte 
uteslutande, på följande faktorer:  


• Fiberteknikerna har mycket arbete på egen ort, vilket gör att vi 
prioriteras väldigt lågt. Dom ser efter sin lokala marknad först och 
främst.  


 
• Etableringskostnaderna för tekniker är väldigt högt, på grund av det 


långa avståndet. Närmsta välrenoverade entreprenör är i Piteå eller 
Luleå som närmast. Detta medför att priset i slutänden blir väldigt  
högt  för slutanvändaren som vill ansluta sig till fibernätet, som då 
ångrar sig och avbryter beställningen. 


 
• Då vi har en begränsad tid då marken är lämplig för fiberarbeten så 


har vi extremt svårt att hinna med förtätningsarbeten i den takt vi 
skulle behöva. Oftast har vi bara möjlighet att få hit fibertekniker när 
den lokala marknadens efterfrågan minskat, i slutet på säsongen.  







JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunfullmäktige  2023-04-24 
_______________________________________________________________________ 
 


Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 


31  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 § 31- fortsättning 
 


Detta gör att vår tid är så kort att färdigställa förtätningarna att bara 
några få hinns med varje år, vilket är väldigt frustrerande för både 
oss och kunderna. 


 
IT-chef Bertil Nordqvist föreslår att 355 900 kr avsätts som en 
tilläggsinvestering. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-03-27, § 41, att ansöka om 
bygdemedel med 266 925 kr för tilläggsinvesteringen i fiberutrustning. 


 
 Ärendets beredning 


 
 Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 41. 
 Tjänsteskrivelse från IT-chef Bertil Nordqvist daterad 2023-02-21. 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Roland Boman (FJK) yrkar, med instämmande av Viktor Segerström (V) 
på bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 


 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 Kopia till 
 Ekonomifunktionen 
 Ekonomichef Axel Landström 
 IT-chef Bertil Nordqvist 
 Akten 
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 § 32 Dnr 2023:226 
 
Styrdokument för beredskapsarbetet i Jokkmokks kommun 
2023-2026 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att anta ”Styrdokument för krisberedskapsarbetet i Jokkmokks kommun för 
mandatperioden 2023-2026”. 


 ____________ 
   


Ärendet 
 


Styrdokumentet för krisberedskapsarbetet reglerar hur vad och varför 
aktiviteter ska genomföras inom Jokkmokks kommuns krishantering. Det 
reglerar i huvudsak förebyggande och förberedande arbete inför möjliga 
kriser, men sätter även krav på uppföljning, reflektion och utvärdering av 
händelser, övningar och kriser.  
 
Styrdokumentet skiljer sig därför mot ”Krislednings- och 
kommunikationsplan för Jokkmokks kommun 2022” och ”Plan för 
hantering av extraordinära händelser Jokkmokks kommun” vilka berör 
aktiva händelser. Krav, målsättning och uppgifter beskrivs och bestäms i 
enlighet med gällande lagstiftning och behov för kommunen.  
 
Säkerhetssamordnare Love Bruno föreslår att Jokkmokks kommuns 
politiska ledning beslutar om att implementera ”Styrdokument för 
krisberedskapsarbetet i Jokkmokks kommun för mandatperiod 2023-
2026”. Säkerhetssamordningen föreslår detta av två anledningar. Den 
första är att det är ett krav enligt gällande överenskommelse mellan 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskap och Sveriges kommuner 
och regioner. Den andra är att styrdokumentet i sin helhet är en 
sammanställning av redan gällande lagkrav, myndighetskrav, 
reglementen, överenskommelser, styrdokument, policyn och 
målsättningar. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 53. 
Tjänsteskrivelse från säkerhetssamordnare Love Bruno daterad 2023-02-
16. 
Styrdokument för krisberedskapsarbetet i Jokkmokks kommun 
mandatperioden 2023-2026. 
 
Kopia till 
Säkerhetssamordnare Love Bruno 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Akten 
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 § 33                      Dnr 2023:159 
 
 Förslag på reviderad sotningstaxa 
 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att fastställa de föreslagna sotningstaxorna, samt 
 
att samhällsbyggarnämnden får besluta att indexreglera sotningstaxorna 
efter att sotningsindex har fastställts av Sveriges Kommuner och 
Regioner, SKR. 


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Kommunfullmäktige beslutade 2006-05-22 om ändring av taxa för 
brandskyddskontroll i Jokkmokks kommun. Sedan dess har taxan index 
uppräknas med sotningsindex som publiceras av Sveriges kommuner och 
Regioner (SKR). Då Jokkmokks kommun är en geografisk stor kommun 
och inflationen med drivmedelspriser och el har ökat samt att antalet 
objekt inom området har minskat under åren så behövs en höjning av 
sotningstaxan antas. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-02-16, § 16: 
 
Att godkänna de förändrade sotningstaxorna och föreslå 
kommunfullmäktige att fastställa de föreslagna sotningstaxorna enligt 
bilaga 1. 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att samhällsbyggarnämnden får besluta att 
indexreglera sotningstaxorna efter att sotningsindex har fastställts av 
Sveriges Kommuner och Regioner, SKR. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsen beslut 2023-03-27, § 54. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-02-16 § 16. 
Förslag till sotningstaxa. 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Författningssamlingen 
Akten 
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 § 34                     Dnr 2023:77 
 


Förslag till revidering av taxa för prövning och tillsyn enligt 
alkohollagen, tobakslagen, lagen om elektroniska 
cigaretter och påfyllnadsbehållare, lagen om tobaksfria 
nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa 
receptfria läkemedel 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att fastställa de föreslagna taxorna enligt alkohollagen, tobakslagen, lagen 
om tobaksfria nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa receptfria 
läkemedel, samt 


 
att samhällsbyggarnämnden får för varje kalenderår (avgiftsår) besluta att 
höja taxan med en procentsats som motsvarar förändringen av prisindex 
för kommunal verksamhet (PKV) samt för övriga faktorer som kan påverka 
taxan. 


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Den 1 juli 2019 infördes en ny tobakslag (2018:2088), efter det har även 
Lagen om Tobaksfria nikotinprodukter (2022:1257) tillkommit. 
 
I de avgifter och taxor som finns beslutade av kommunfullmäktige från år 
2013 finns inte de nya lagarna medtagna. Detta gör att en revidering av 
dagens taxor behövs för att säkerställa att taxor finns utifrån dagens 
lagstiftning. 
 
När vi tagit fram förslag på avgifterna har vi gjort en processkartläggning 
eftersom avgifterna baseras på självkostnadsprincipen. Vi har noga 
övervägt genomsnittlig tidsåtgång för respektive typ av ärende för att få en 
så realistisk bedömning som möjligt, allt enligt beslut om tillväxt och tillsyn 
Jokkmokk. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-02-16, § 11: 
 
Att föreslå kommunfullmäktige att fastställa de föreslagna taxorna i 
Taxebilaga 1 enligt alkohollagen, tobakslagen, lagen om tobaksfria 
nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa receptfria läkemedel. 


 
Att föreslå fullmäktige att samhällsbyggarnämnden får för varje kalenderår 
(avgifts år) besluta att höja taxan med en procentsats som motsvarar  
förändringen av prisindex för kommunal verksamhet (PKV) samt för övriga 
faktorer som kan påverka taxan. 
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§ 34- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 55. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-02-16 § 11. 
Förslag till taxa för prövning och tillsyn enligt alkohollagen, tobakslagen, 
lagen om elektroniska cigaretter och påfyllnadsbehållare, lagen om 
tobaksfria nikotinprodukter samt lagen om handel med vissa receptfria 
läkemedel. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarnämnden 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Alkoholhandläggare Susanne Zackrisson 
Författningssamlingen 
Akten 
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§ 35  Dnr 2021:697 
 
Länsgemensamma strategin- Tillsammans för Nära vård i 
Norrbotten 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att anta den länsgemensamma strategin - Tillsammans för nära vård i 
Norrbotten. 
____________ 
 
Ärendet 
 
En länsgemensam strategi för nära vård har tagits fram utifrån den redan 
beslutade målbilden. Strategin är skriven ur ett verksamhetsperspektiv. Den 
ska peka ut riktningsförändringar och skapa handlingskraft i 
verksamheterna och därigenom öka takten i omställningsarbetet.  
 
Förutsättningar för omställningen:  


 • Stärkt samverkan  
 • Modigt ledarskap  
 • Attraktiv och hållbar arbetsmiljö  
 • Bästa tillgängliga kunskap  
 
 Riktningsförändringar:  
 • Mer hälsofrämjande och förebyggande insatser  
 • Ökad personcentrering och delaktighet  
 • Stärkt gemensam primärvård  
 • Öppnare vårdformer 
 


Barn och utbildningsnämndens verksamhetsområde berörs främst inom de 
hälsofrämjande och förebyggande insatserna där bland annat elevhälsan, 
skolan och organiserad barn- och ungdomsverksamhet bedöms som viktiga 
faktorer för barn och ungas hälsa och deras möjligheter att bygga en stabil 
grund inför framtiden. 
 
Styrelsen för Norrbottens kommuners beslut 2022-12-01, beslutade 
rekommendera kommunerna att anta den länsgemensamma strategin - 
Tillsammans för nära vård i Norrbotten. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-02-07, § 14, föreslå kommunfullmäktige 
besluta att anta den länsgemensamma strategin - Tillsammans för nära 
vård i Norrbotten. 


 
Barn och utbildningsnämnden beslutade 2023-02-21, § 19 föreslår 
kommunfullmäktige besluta att anta den länsgemensamma strategin - 
Tillsammans för nära vård i Norrbotten. 
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§ 35- fortsättning 
 


Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 56. 
Barn- och utbildningsnämndens beslut 2023-02-21, § 19. 


  Socialnämndens beslut 2023-02-07, § 14. 
  Styrelsen för Norrbottens kommuners beslut 2022-12-01, § 65. 
  Länsgemensam strategi- Tillsammansför Nära vård i Norrbotten. 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Kopia till 
  Norrbottens kommuner 
  Socialnämnden 
  Barn- och utbildningsnämnden 
  Akten 
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 § 36 Dnr 2023:96   
      


Förslag till förändringar av kommunstyrelsens reglemente 
gällande tjänstgöringen för kommunstyrelsens vice 
ordförande m.m. 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


  
 att anta förslaget till förändrat reglemente. 
 __________ 
 


Reservationer 
 
Samtliga M-ledamöter reserverar sig skriftligt mot beslutet. 


 
Ärendet 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-01-09, § 4, 
att uppdra till kommunsekreteraren att ta fram ett reviderat förslag på 
arvodesreglemente gällande månadsarvodet till kommunstyrelsens 
ordförande och vice ordförande samt revidering av arvodet till 
valförrättarna. 
 
Detta efter ett förslag från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) att ta fram ett reviderat förslag på arvodesreglemente gällande 
månadsarvodet till kommunstyrelsens ordförande och vice ordförande så 
att den totala arvodessumman för dessa är samma som idag men 
omfördelas så att vice ordförande för en större del av månadsarvodet 
Ingen förlorad arbetsförtjänst och mötesarvode ska då utgå för vice 
ordförande. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
Om arvodesreglementet ändras enligt förslaget så måste även 
kommunstyrelsens reglemente ändras för att tydliggöra 
sysselsättningsgraden för kommunstyrelsens vice ordförande. Ett förslag 
på förändrat reglemente har också tagits fram. Vissa andra saker har 
också tydliggjorts i det förslaget om reglementet ändå ska upp för 
revidering. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 


 
Att kommunstyrelsen tar förslaget i beaktande och om så vill föreslår 
kommunfullmäktige att ändra både arvodesreglementet och 
kommunstyrelsens reglemente. 
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§ 36- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-02-20, § 8, att återremittera ärendet 
för förtydliga vad tjänstgöringsgraden för ordförande och vice ordförande 
innebär, samt att det bör framgå i reglementet vilka olika ansvarsområden 
respektive kommunalråd ansvarar för. 


 
Ett förslag till förändrat reglemente har tagits fram. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsen beslut 2023-03-27, § 58. 
Förslag till förändrat reglemente för kommunstyrelsen. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-03-13, § 46. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-20, § 8. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-02-06, § 28. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
01-27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 2023-01-09, § 4. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Birgit Meier Thunborg (M) yrkar på avslag till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Röstning 


 
Ordförande prövar Meier Thunborgs (M) yrkande mot kommunstyrelsens 
förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut röstar ja och den som 
vill att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med Meier Thunborgs (M) 
yrkande röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 23 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, 
fördelat på: 
 
12 röster för ja och 5 röster för nej och 6 röster som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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§ 36- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 37 Dnr 2023:44   
      


Förslag till förändringar av arvodesreglementet gällande 
månadsarvodet till kommunstyrelsen ordförande och vice 
ordförande samt tydliggörande av när arvode till 
valförrättarna ska utgå 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


  
 att anta förslaget till förändrat reglemente. 
 __________ 
 


Reservationer 
 
Samtliga M-ledamöter reserverar sig skriftligt mot beslutet. 
 
Ärendet 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-01-09, § 4, 
att uppdra till kommunsekreteraren att ta fram ett reviderat förslag på 
arvodesreglemente gällande månadsarvodet till kommunstyrelsens 
ordförande och vice ordförande samt revidering av arvodet till 
valförrättarna. 
 
Detta efter ett förslag från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK) att ta fram ett reviderat förslag på arvodesreglemente gällande 
månadsarvodet till kommunstyrelsens ordförande och vice ordförande så 
att den totala arvodessumman för dessa är samma som idag men 
omfördelas så att vice ordförande för en större del av månadsarvodet 
Ingen förlorad arbetsförtjänst och mötesarvode ska då utgå för vice 
ordförande. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
Om arvodesreglementet ändras enligt förslaget så måste även 
kommunstyrelsens reglemente ändras för att tydliggöra 
sysselsättningsgraden för kommunstyrelsens vice ordförande. Ett förslag 
på förändrat reglemente har också tagits fram. Vissa andra saker har 
också tydliggjorts i det förslaget om reglementet ändå ska upp för 
revidering. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 
 
Att kommunstyrelsen tar förslaget i beaktande och om så vill föreslår 
kommunfullmäktige att ändra både arvodesreglementet och 
kommunstyrelsens reglemente. 
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§ 37- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-02-20, § 9, att återremittera ärendet 
då det hör samman med föregående ärende gällande förändringar av 
kommunstyrelsens reglemente och bör tas samtidigt som denna. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 59. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-02-20, § 9. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-02-06, § 27. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
01-27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 2023-01-09, § 4. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Birgit Meier Thunborg (M) yrkar på avslag till kommunstyrelsens förslag till 
beslut gällande arvodet till kommunstyrelsens ordförande och vice 
ordförande. 
 
Roland Boman (FJK) yrkar på bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Röstning 


 
Ordförande prövar Meier Thunborgs (M) yrkande mot kommunstyrelsens 
förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. Varvid röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår att den som vill att kommunfullmäktige ska besluta i 
enlighet med kommunstyrelsens förslag till beslut röstar ja och den som 
vill att kommunfullmäktige ska besluta i enlighet med Meier Thunborgs (M) 
yrkande röstar nej. 
 
Vid röstningen så avges 23 röster, enligt särskilt röstningsprotokoll, 
fördelat på: 
 
12 röster för ja och 5 röster för nej och 6 röster som avstår. 
 
Ordförande finner att kommunfullmäktige beslutat i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Kopia 
Lönekontoret 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 38 Dnr 2022:115 
   
Redovisning partistöd 2022 
 


 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att godkänna inkomna redovisningar. 
 ____________ 
 


Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Ordförande informerar att redovisningar från S, SD och V kommit in till 
dagens möte. 


 
Ordförande informerar ledamöterna att redovisningarna av partistöden för 
2022 ska ha inkommit senast 2023-06-30 för att partistöden för 2023 ska 
kunna betalas ut. 
 
Ärendets beredning 
 
Inkomna redovisningar från S, SD och V. 
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 § 39  Dnr 2023:125   


Utbetalning av partistöd för 2023 
 


 Kommunfullmäktige beslutar  
 


att betala ut följande partistöd för 2023: 
S:   79 000 kr 
SD:   33 000 kr 
V:   33 000 kr 


 ____________ 
 


 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2022 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2023-06-30 för att 
kommunfullmäktige ta ett beslut om att betala ut partistöd för 2023. 
 
Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. 
Partistöd utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000 33 000kr 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
02-08. 
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 § 40  
 
  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att välja Tony Strandgård (Opol) till 3:e revisor, 
 
att välja Sonja Mörtsell (S) till 6:e ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden, samt 
 
att välja Torbjörn Lindgren (S) till ersättare för ombud till bolagsstämma i 
AB Jokkmokkshus, Jokkmokks Värmeverk AB, Polcirkeln Lappland AB 
och Strukturum i Jokkmokk AB. 


  ________________ 
 
  Ärendet  
 


Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av 3:e revisor. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av 6:e ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valet av ersättare för 
ombud till bolagsstämma i AB Jokkmokkshus, Jokkmokks Värmeverk AB, 
Polcirkeln Lappland AB och Strukturum i Jokkmokk AB. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
De kommunala bolagen 
Revisorerna 
Barn- och utbildningsnämnden 
Förtroendemannamatrikeln 
Akten 
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  § 41 
 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 


 
1. Från länsstyrelsen 


- Inspektionsprotokoll för gemensamma Överförmyndarnämnden i 
Gällivare kommun 


 
2. Från kommunstyrelsen 


-Beslut 2023-03-27, § 42, omfördelning av investeringsbudgeten för 
slutförande av byte av tak, belysning och ventilation i lokalen för 
Swebor Stål 
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